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Emne: [EKSTERN] SSBF støtter Miljøpunkt Indre By 

 

Til IBLU 

 

SSBF var ikke repræsenteret på lokaludvalgsmødet i juni, da jeg havde meldt afbud pga 

Folkemødet på Bornholm. 

 

I SSBF undrer vi os over processen og de meget korte deadlines midt i sommerferien og 

modsætter os hjemtagning eller andre indskænkninger, der kan begrænse Miljøpunktets 

vigtige arbejde for Indre By. 

 

Vi fremhæver blandt andet 

• Havnebåde: Der er foretaget partikelmålinger, og spørgeskemaer samt flyers til 

borgeroplysning. 

• Minisorteringspunkter: De har spurgt til lokale ønsker, og vi har haft en dialog med 

forvaltningen om disse. 

• Sparring omkring støjgener i Indre By via målinger og interviews med beboere. 

• De har lavet et forarbejde med trafik i flere år såsom trafikøer, og planerne for 

Middelalderbyen for at skabe plads til cykler, grønt og lokalt liv. 

• Genbrug og leg med børn på den bemandede legeplads 

• Opsætning af fuglekasser i Ørstedsparken. De satte 100 op sammen med lokale 

kræfter 

• Hjælp til måling af miljøgener fra partybusser i Indre By  

• Vejledning fra Miljøpunktet ved udarbejdelse af ansøgninger om plantekasser i 

Strædet 

SSBFs ønske er, at IBLU snarest etablerer et lige så tillidsbaseret og naturligt 

samarbejdsforhold til vores Miljøpunkt, som for eksempel Christianshavn og Nørrebro har 

med deres respektive Miljøpunkter, for vi har i den grad brug for ekspertisen samt det 

fokus, Miljøpunkterne allerede har vist os, de kan levere kva deres faglighed på området. 



 

 

Mange hilsner 

 

Mads Aarup 

civilingeniør 

Næstformand for ssbf.dk 

 

http://ssbf.dk/

